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PÄEVAKORD 

1. Tartu Maarja Kooli juubelikonverentsi ,,Aja Väärtus“ korraldamine 24.04.2024 ERM-is ja 

sellega seonduv. 

2. Enne hoolekogu koosolekut kõigile hoolekogu liikmetele saadetud eelnõu ,,TMK õpilaste 

vastuvõtmise ning koolist väljaarvamise tingimused ja kord“ parandusettepanekute tegemine. 

3. Hoolekogu aasta tegevuskava. 

4. Jooksvad küsimused ja teemad. 

 

1. Tartu Maarja Kooli juubelikonverentsi ,,Aja Väärtus“ korraldamine 24.04.2024 ERM-is ja 

sellega seonduv. 

 

Kuulati:  

J. Rooba: 24.04.2024 toimub ERM-is Tartu Maarja kooli konverents ,,Aja Väärtus“. Hooandja 

toetusega rahastame toimumiskoha rendikulud. Ürituse Hooandjas reklaamimiseks on koostatud 

tutvustav videoklipp. Tänaseks on üle poole rahast kogutud (Hooandjaga plaanitud koguda 3000 

eurot). Viimasel nädalal on kogumise intensiivsus väiksem olnud. Oleme lootusrikkad, et saame 

plaanitud summa tähtajaks kokku. Võimalus lõpptähtaega (17.märts) ka pikendada, sest konverents 

toimub üle kuu aja (24.04) hiljem. Esinema on kutsutud emeriitprofessor Jaan Kõrgesaar, 

ligipääsetavuse eestkõneleja Piret Aus, Sonja Zausch Berliinist, lastepsühhiaater Anne Daniel-

Karlsen, Tugikeskuse juhata Helle Känd jt. Ettekannete teemasid, reklaamime Hooandja FB-lehel ja   

jagame individuaalselt ise ka nii palju kui võimalik sotsiaalmeediakanalites.  

Üritusel on vähemalt kaks kunstilist osa, mille täidavad Allika bänd ja Shate` tantsuklubi. 

Kavas on  lühiettekanded vilistlastelt. 

Üritust modelleerib Kaidor Kahar. ERM näitusesaalid on paralleelselt meie üritusega rahvale 

avatud. Restorani ala on meile lõuna ajaks reserveeritud. Kõik annetajad Hooandja poolt saavad 

tänukaardi. Suurema toetussumma annetajatele on kingitus.  

 

Otsustati: Reklaamida üritust, teavitada sündmusest tuttavaid. Jagada järjepidevalt, lainetena, infot 

Facebookis, et  rohkem inimesi konverentsist osa võtaks. 

 

2, ,,TMK õpilaste vastuvõtmise ning koolist väljaarvamise tingimused ja kord“ eelnõu 

arutelu. 

 

Tõnu Känd: 2.5.3. - Kas koolivalmiduskaart peab liikuma läbi ARNO keskkonna. Paljud vanemad 

ei saa dokumentide esitamisega internetikeskkonnas hakkama,  

J. Rooba: Kooli kompetentsikeskus aitab dokumente saata ja vormistada. ARNO on Tartu 

linnavalitsuse poolt kehtestatud keskkond. Meie ei saa asjaajamise korda muuta. 

 

Tõnu Känd: Kui laps läheb varem koolist ära, peaks kool lapse käekäiku jälgima, kuniks laps on 

uues kohas. 



J. Rooba: Peale 9nda klassi lõppu jätkub kaks aastat õppeaeg (Punkt 3.1). Ehk siis nominaalne 

õppeaeg on uue korra järgi toimetuleku ja hooldusõppes kokku 11 aastat. 

 

Punktid: 

4.1 Lisaõppe määramise aluseks. Sõna määramise häirib. Asendada sõnaga võimaldamine. 

4.2 Sellele punktile lisada: kes vajavad toetust uuele elukorraldusele üleminekuks. 

4.5 sõna kriteeriumid asendada sõnaga tingimused. 

4.5.3 lisada: puudub valmisolek teenusele asumisele. 

4.6 lisada lapsevanemale juurde ka eestkostja ja esitada taotlus ARNO keskkonnas. 

4.5.4 Kas ainult Tartu linna registreeritud lapsed? 

J. Rooba: Kui vabu kohti on, siis mujalt ka. 

 

Otsus: Muudatusettepanekud arvesse võtta. 

 

3. Hoolekogu aasta tegevuskava. 

 

J. Rooba: Tagantjärele ei saa õppeaasta tegevuskava koostada. Võime järgmiseks aastaks ette teha. 

Näidisena tutvustas J. Rooba Sillamäe kooli hoolekogu tegevuskava.  

 

Ettepanek: Paneme sellel õppeaastal tehtu kohta punktid kirja ja kinnitame järgmises hoolekogus  

 

4. Jooksvad küsimused ja teemad. 

 

1.  T. Känd: Miks Maarja Kooli õpetajad streikisid, mis olid põhjused? Kas kool või hoolekogu      

saaks neid kuidagi aidata, toetada? Õpetajate seisukoht tuleks ära kuulata. 

 

J. Rooba: See oli solidaarsusstreik. Õpetajatel oli vaba valik. Kõik ei streikinud. 

 

Otsustati: Uurida, kas streigi juht või keegi teine streikijatest on valmis tulema hoolekogu 

koosolekule rääkima.  

 

2. A. Raam: Kuidas läheb kooli õppekava koostamine? 

J. Rooba: Klassiõpetajad Tiina Eksi ja Vahur Põldsam osalevad üleriigilise hoolduskooli õppekava 

loomise protsessis. Kui riiklik õppekava kinnitatakse, saab hakata ka oma kooli õppekava  

 

3. Kooli partnerid. 

Hoolekogu võiks kohtuda kooli partneritega, et teada saada, kuidas lastel elu peale koolist 

lahkumist edasi läheb. Mis saab sügava puudega lastest peale kooli edasi? Kool peaks teadma, 

millised võimalused olemas on. 

 

4. Suvel toimub puidutööklassi renoveerimine. 

 

5. Kevadel jätkub kooliaia edasine väljaehitamine. 

 

6. Koolimaja lisajuurdeehitus 1,3 miljonit. 

 

7. TMK avatud uste päev(õhtu) – 21.03 kell 17.00. 

 

8. Riho Noorkõiv abistab kooli arengukava koostamisel. Moodustada võiks lastevanemate 

fookusgrupi (kuni 7 liiget), kes räägiks kaasa arengukava koostamisel. J. Rooba on väljastanud 

vastava kirja lapsevanematele. Fookusgrupis osalema on valmis hoolekogust Priit Puusepp. Valmis 

on ka tulema 1.klassi lapsevanem Andre Veskioja  



Otsustati: Küsida veel vanematelt, kes sooviks fookusgruppi kuuluda. 

 

9. Lasteaia logopeedi otsingute jätkamine. Senini ei ole kandidaate olnud. 

Otsustati: Järjepidevalt erinevatesse keskkondadesse uusi kuulutusi üles panna.   

 

10. K. Kleen: Mis seisus on koolibuss, kuidas said pidurid üles öelda? Kes kontrollib tehnilist 

seisukorda? 

J. Rooba: Ülevaatuse läbib koolibuss kaks korda aastas ja just veebruari alguses läbis koolibuss 

ülevaatuse. Nähtavasti oli põhjus muutlikus ilmas ja roostet tekitav tänavasool, sest pidurisüsteemi 

metallist torud hakkasid lekkima. Reageerisime kiiresti. Ainult ühe päeva õhtune ring jäi ära ja tehti 

lõuna ajal buss korda, vahetati kiiresti lekkivad metalltorud vasktorude vastu. Peab otsima 

võimalusi koolile uut bussi taotleda.  

Otsustati: Ohu ennetamiseks suhtuda suurema tõsidusega bussi tehnilisse seisukorda, vajadusel 

vahetada tehnohooldajat. Leida võimalus  uue koolibussi saamiseks. 

 

 

 

Koosoleku juhataja:                                                                       Protokollija: 

/allkirjastatud digitaalselt/                                                            /allkirjastatud digitaalselt/ 

Priit Puusepp                                                                                 Maarja Zimmer 

                                                                                                        


